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To: 5.1.2e EN @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 1/28/2021 9:03:24 AM

Subject: RE: proces later vandaag

Received: Thur 1/28/2021 9:03:24 AM

Dank, fijn als we dit vandaag met 5.1.2e kunnen delen.

Groeten,

From: HEE vm n>

Sent: donderdag 28 januari 2021 09:28

To: INNESECHHEEDoriv n>
Subject: proces later vandaag

[EE
De proecesbeschrijving van Xerox is niet wat ik ervan verwacht had. Is meer een lijstje werkafspraken (wel met

waardevolle input, maar geen compleet proces). Ik ga daar dus snel een procesbeschrijving van maken. Komt

uiteraard zodra het af is jouw kant op!

Groet,

Verzonden: woensdag 27 januari 2021 17:15

Aan: rivm.nl>; JIBENG iv n>;
rivm.nl>; rivm.nl>

Onderwerp: RE: Vertrouwelijk - update stavaza inzet Xerox - IB&P risico-acceptatieformulier

Hallo allen,

Ik heb vandaag met jullie alle telefonisch contact gehad en heb denk ik de vervolgstappen nu helder.

Mbt het IB&P zijn dit de vervolgstappen:
*« We borduren verder op de concept IB&P die er al ligt (15 januari V1.1). We focussen ons hierbij op het

toekomstige proces “selecteren en oproepen” wat door CIMS wordt ondersteund vanaf 25 februari. Het huidige

proces (mbv de query) is volgens | EXEvodoende beschreven in de concept versie waar tijdelijk akkoord op

is gekregen.
¢ Ik begreep van BEN = de DPIA voor dit proces geschreven wordt door[512

CAPE Kun je dat bevestigen?
« ERFEN deelt het uithodigingen proces flow donderdag met EEE evenals de Xerox interne proces flow (die
ik van EA®E hoop te ontvangen)

zal de IB en P afronden en de informatie beveiliging flow op zich nemen aan de hand van het

overleg met Xerox van aanstaande vrijdag.
« Maandag / dinsdag zal dan naar verwachting het IB en P afgerond kunnen zijn en met de stuurgroep worden

gedeeld. Dit zal [EEER doen.

Openstaande acties zoals gisteren gedeeld:
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IE,
ocr een afspraak (bij voorkeur deze week) met Xerox, Van der Most, [|GEEENEIN

en om de technische aanlevering van de data aan Van der Most te bespreken. DONE - staat voor

vrijdag op de planning
« HEE: tur de door Xerox opgestelde workflow door naar [EEE zodat zij deze in het totale

uitnodigingen proces kan opnemen. Wordt vandaag einde dag verwacht

HEE: :'ideer metEEE of de voorgestelde oplossing het vastgestelde AVG risico zou

kunnen oplossen? DONE - uit haar reactie maak ik op dat ze hier geen directe bezwaren voor heeft

HEE: controleer met de afdeling inkoop (IIE-- BEER) of <<"

aanvullende verwerkersovereenkomst met van der Most noodzakelijk is voor deze oplossing. Gemaild -

nog in

afwachting van een reactie, geef ik opvolging aan.

5.1.2e : vraag akkoord op verlenging van de risico-acceptatie voor de tweede batch uitnodigingen
(~645.000 stuks) —

waarvoor deze week een order moet worden geplaatst — indien de versnelde IB en P

analyse niet tijdig kan worden afgerond. Done - geaccepteerd

HEE: 220 na bijlEEE hoe de toekomstige oplossing van data extractie vanuit CIMS er uit gaat
zien. Dit zal mogelijk ook aan het IB en P overzicht moeten worden toegevoegd. Ja klopt — dit zal in de IB en P

moeten worden opgenomen
5.1.2e : plan een overleg met [ERE in om het concept opgestelde RIVM uitnodigingen proces te

valideren en aan te passen. Done - ik zal dit proces nog aanpassen en ter validatie langs [JEEZY |aten gaan

waarna ik het met [JEEZ] za! delen

Ik hoop dat we hiermee dit onderwerp snel kunnen afsluiten!

Bedankt voor jullie support de afgelopen week!

Groeten,

5.1.2e

06 5.1.2e

From: 5.1.2e

Sent: woensdag 27 januari 2021 12:38

JEN e rivm.nl>; JEMvm ni>
Subject: RE: Vertrouwelijk - update stavaza inzet Xerox - IB&P risico-acceptatieformulier

Importance: High

veto [EEE
Ik probeerde je net telefonisch even te pakken te krijgen maar nu dan maar even over de mail.

Graag van jou advies in het volgende:
« Eris een concept versnelde IB en P analyse voorlopige oplossing selecteren en oproepen geschreven. De

laatste versie die ik hiervan heb is 20210115 (zie bijgevoegd). Is dit de laatste versie dat je weet?

* De toekomstige situatie van CIMS is nog in aanbouw en hiervoor wordt als het goed is een DPIA voor

opgesteld vanuit het CIMS project. Voor het versturen van de komende uithodigingen zal de toekomstige
situatie nog niet klaar zijn en zal dit dus aan de hand van de query zoals beschreven in het bijgevoegde
document worden gedaan.
* Deze concept versie lijkt nog niet af te zijn. Mijn vraag dus: moet deze op korte termijn (lees: voor morgen)
worden af gemaakt? En wie moet er input geven voor dit document? Of zijn we voldoende afgedekt met het

gisteren geaccepteerde risico acceptatie formulier?

* Ons voorstel voor het direct aanleveren van de adressen aan de sub-verwerker (van der most), zal nu nog

niet van toepassing zijn. Zodra dit juridisch is afgestemd en met Xerox is besproken kunnen we dit opnemen

in een vernieuwde versie van de IB en P. Ik verwacht dat dit niet eerder gereed kan zijn dan volgende week.
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Zoals je uit mijn vragen kunt opmaken, is het voor mij nu allemaal niet helemaal helder. 1k hoor heel graag van je.

Groeten,

Sent: woensdag 27 januari 2021 11:51

@rivm.nl>

@rivm.nl>

Subject: RE: Vertrouwelijk - update stavaza inzet Xerox - IB&P risico-acceptatieformulier

Dat bedoelde ik inderdaad. Aan 5.1.2e om hier even aandacht aan te besteden en in overleg tijdslijn vast

te stellen.

Met vriendelijk groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid
en Milieu

Ministerievan Volksgezondheid,
Welzijnen Sport

van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA | Bilthoven

[RWB Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

M 06

E

www. rivm.nl

De zorg voor morgen begint vandaag

Sent: woensdag 27 januari 2021 11:00

To: 5.1.2e rivm.nl>

Cc: 5.1.2e rivm.nl>

Subject: RE: Vertrouwelijk - update stavaza inzet Xerox - IB&P risico-acceptatieformulier

Hallo ERPS

Zoals ik het zie moet er een IB&P komen voor ons voorgestelde proces.

De risico acceptatie waar we nu verlenging op hebben gekregen gaat nog over het huidige proces (aanleveren via

Xerox). We gaan de uitnodigingen niet op een nieuwe manier versturen.

Ik voorzie niet dat we morgen al een IB&P afgerond kunnen krijgen voor het nieuwe proces, gezien we hier eerst

met Xerox en van der Most voor om de tafel moeten.

Zien jullie het ook zo?

Groeten,



1081464

Sent: woensdag 27 januari 2021 10:53

To: JIE vn.>
Subject: RE: Vertrouwelijk - update stavaza inzet Xerox - IB&P risico-acceptatieformulier

Hoi [ERE

De eerste check van uit IB&P zoals hieronder aangeeft, moet dan wel gebeuren, los van wat je in jouw
mail bij het laatste streepje aangeeft. Klopt dat, of zie je die actie toch als datgene waar het over heeft?

Met vriendelijk groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid
en Milieu

Ministerievan Volksgezondheld,
Welzijn en Sport

| Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven
0 el

rivm.nl

www. rivm.nl

De zorg voor morgen begint vandaag

Sent: woensdag 27 januari 2021 08:25

@rivm.nl>;

@rivm.nl>;

Subject: RE: Vertrouwelijk - update stavaza inzet Xerox - IB&P risico-acceptatieformulier

Allen,

Eens met de conclusie van [EEE en in aanvulling daarop nog het volgende. Volgens mij kennen wij de nieuwe

verwerker van der Most nog helemaal niet en is er sprake van een gewijzigde aanlever procedure dus een eerste

check vanuit IB&P is op korte termijn nodig. Ik hoor graag wanneer we die kunnen verwachten ivm vaststellen van

de verlengingstermijn. Bij deze aanvraag voor verlenging mis ik dus een einddatum en een afspraak voor een

volgende afweging. Volgens mij hoor JEN
zich ook uitgesproken over de risicoacceptatie tot 1 februari, dus

denk dat hij op z'n minst geinformeerd moet worden over een verlenging.
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Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

Van:

Verzonden

Po)

@rivm.nl>;

Onderwerp: RE: Vertrouwelijk - update stavaza inzet Xerox - IB&P risico-acceptatieformulier

Dank je, De risico’s lijken mij relatief overzichtelijk en acceptabel, zeker vergeleken met het alternatief: het

vertragen van het uitnodigen van mensen. Wat mij betreft akkoord op jouw voorstel. Hartelijke groet, [EY

fo[T]elol-1}
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